
 

 

 

 

 

 

REFERAT FRA MØTE I ELEVRÅDET MANDAG 8. NOVEMBER 2021 

 
TIL STEDE: Kaja og Mathias (7. kl.), Malene og Sander (6. kl.), Tiril og Storm Erik 

(5.kl.), Dina og Milian (4.kl.), Isak og Mathilde (3. kl.) og Sigmund.  

 Fredrik (7. kl) deltok på sak 1. 

 

FORFALL: Vegard (6. kl.) 

 

SAKER: 

 

1. Tilbakemelding fra møter i barnerådet. 

Kaja og Fredrik refererte fra møtene i barnerådet 1.10 og 5.11. 

På møtet 5.11. fordelte de 50 000 kr i aktivitetsmidler. Det meste gikk til ulike lag og 

foreninger. Men Blomdalen ungdomsskole fikk også noe til utstyr til uteaktiviteter. 

 

På møtet 1.10 tok Kaja og Fredrik opp saken om tak over sykkelparkeringen. De fikk til 

svar at de kan søke midler fra «Sykkelbyen Mandal». Sigmund vil lage et forslag til 

søknad i samarbeid med ledelsen. 

 

2. Bruk av ballbingen. 

Elevrådet mente at planen som er nå er OK. Men de ønsket en endring av en regel: Hvis 

alle som er i ballbingen ønsker å ta med seg andre som ikke går i de klassene som har 

ballbingen er det OK. 

 

3. Kanonballturneringen. 

Alle må høre etter på dommerne. Det er viktig at dommerne følger godt med og er 

tydelige. 

 

Referert av Sigmund 

elevrådskontakt         
 


